

10.1寸安卓系统平板电脑价格报价_10.1寸

产品名称	10.1寸安卓系统平板电脑价格报价_10.1寸
公司名称	南京研维信息技术有限公司
价格	1.00/台
规格参数	品牌:其他 型号:其他 其他:其他
公司地址	江苏省南京市江宁区秣陵街道秣周东路
联系电话	025-86113667 18014487552

产品详情

10.1寸安卓系统平板电脑价格报价_10.1寸安卓系统平板电脑品牌

安卓操作系统三防加强 [工业平板电脑](#) , YW-900R[10.1寸强固式工业平板电脑](#)

_安卓操作系统加强型移动计算机 : YW-900R10.1 “ 多点触控强固型平板电脑采用Android™V4.0 :

英文版说明 : Compliant with US Mil-Std-810G, YW-900R is suitable for vehicle, in-field data mining and test solutions.

(Taipei, Taiwan) February 20, 2014 — AAEON, a major developer of industrial computing solutions, today announces the addition of YW900R 10.1” rugged tablet to its family of Rugged Mobile Devices. is the pioneer to adopt an ARM-based tablet structure among IPC companies. Powered by the NVIDIA® TEGRA™2 1.0 GHz Dual Core Processor running the Android™ v4.0 operating system and an intuitive Graphic User Interface, the YW-900R offers the utility and field service workforces greater convenience and comfort than larger bulky tablets, including richer features compared to the smaller handheld devices. These design features protect against shock and vibration, water, dust and include a scratchproof touch screen. The YW-900R is ideal for applications such as field service, law enforcement, defense, public sector, utilities, logistics, healthcare, restaurants and retail management.

The YW-900R Android™-based 10.1” rugged tablet provides up to 12 hours battery life on a single charge, high resolution TFT LCD display with anti-scratch Gorilla™ glass. Moreover, this projected capacitive multi-touch panel offers outstanding viewing and operating experience. This state-of-the-art tablet has an NVIDIA® TEGRA™2, 1.0GHz dual core processor which

allows for a myriad of multimedia rich applications and features. The YW-900R is IP65 rated for ingress protection, making it fully resistant to dust and water. It is MIL-STD-810G compliant from vibration, shock, corner and edge drops under 4 feet (1.2M), with an extreme operating temperature range at -20°C ~55°C. Equipped with a G-sensor, light sensor, E-compass and GPS navigation, front and rear camera and micro SD card slot, a great number of applications can be realized.

The YW-900R also features sunlight readable functionality and offers a better working experience than previous rugged PC generations. For example, the security monitoring of a forest environment can be easily and accurately supervised by using the YW-900R with this enhanced sunlight readable feature.

“The YW-900R is one of the first rugged tablets in the Industrial PC market with a 10.1 inch LCD, Intel® solution and Android™ 4.0 support in an ultra slim yet ruggedized design. The YW-900R is Mil-Std-810G compliant for vibration, temperature and humidity testing and meets IP65 standard,” stated Dr. IJ Lee, Vice Chairman of yanwei. “The high capacity battery provides over 12 hours working runtime for operator usage during the whole working day. In addition, its compact size and light weight bring tremendous mobility to any applications. In general, the YW-900R satisfies numerous embedded, industrial, military and public safety applications and forms the basis for enhanced innovation through creative integration and customization,” added Dr. Lee.

For more product and service information, please contact YANWEI’s regional sales representatives or visit www.aaeon.com. ??????????QQ2499809788copyright by ??????

Intel and Intel Core are registered trademarks of Intel Corporation in the United States and other countries. ??????QQ673662983

Notes: copyright by ????????????????

Note to reporters, editors and writers: is written in ALL CAPS.

Press Contact

?? Technology Inc. ??????????????????

符合美国MIL-STD-810G , YW-900R适用于车辆 , 进行现场数据采集和测试解决方案。

YW-900R 10.1“ 坚固型平板到其家庭坚固的移动设备中。科技是先锋采用工控机公司之间的基于ARM的平板结构。搭载了NVIDIA TEGRA™ 21.0 GHz的双核处理器运行Android™ 4.0版操作系统和直观的图形用户界面时，YW-900R提供了实用和现场服务的劳动力带来更大的便利性和舒适性 大于笨重的平板电脑，其中包括更丰富的功能相比，更小的手持式设备。这些设计特性能够防止冲击和振动，防水，防尘，配有防刮触摸屏。该YW-900R是理想的应用，如现场服务，执法，国防，公共部门，公共事业，物流，医疗，餐饮和零售管理。

该YW-900R的Android™的10.1“ 坚固型平板提供了长达12小时的电池寿命，一次充电，高分辨率的TFT液晶显示屏，防划伤的Gorilla™玻璃。而且，这种投射电容式多点触控面板提供了出色的观看和操作体验。国家的最先进的这款平板电脑拥有的NVIDIA® TEGRA™ 2，1.0GHz的双核处理器，从而可实现丰富的多媒体应用和功能万千。该YW-900R是IP65防护等级的入口保护，使其对灰尘和水的充分性。这是符合MIL-STD-810G标准的振动，冲击，角落，不足4英尺（1.2米）边滴，用一种极端的工作温度范围在-20 ~ 55 。搭载了G传感器，光传感器，电子罗盘和GPS导航，前后摄像头和micro SD卡插槽，可实现应用的大量出现。

该YW-900R还具有防眩光功能，并提供了比以前坚固的PC一代更好的工作经验。例如，森林环境的安全监控可方便，准确地监督下使用YW-900R这种增强阳光下可读的功能。

“ 该YW-900R是第一片崎岖的工业PC市场提供了10.1英寸的液晶显示屏，英特尔® 解决方案和Android™ 4.0支持的超轻薄又坚固耐用的设计之一。该YW-900R是MIL-STD-810G标准的振动，温度和湿度的测试，并符合IP65标准，YW-900R满足众多嵌入式，工业，军事和公共安全应用，并通过创造性的集成和定制形成的基础，增强创新。

ririfriy若您还想了解更多南京研维公司的产品信息，欢迎您致电给我们，咨询电话15062244194，QQ：2499809788；我们真诚为您服务。